
 

 

 
 
 
 

Audiència Pública al Districte de Sant Martí Pàg: 1 
 

AUDIÈNCIA PÚBLICA de 9 d’abril de 2018 

Respostes a les peticions dels veïns i veïnes 

 

 

 

Queixa per problemes de convivència en 

habitatge municipal que serà desnonat 

properament. Demana que s'adjudiqui a 

famílies no conflictives. 
 

Hem iniciat la tramitació de 

desnonament per part de Serveis 

Jurídics del Districte. 
 

Petició de: Com. Propietaris c. Almogàvers, núm. XXX 

Resposta: IRIS 8622-SCD i 8397-SCD 

 
 

 

 

Queixa per manca de manteniment de 

l'accés al parc del Clot per rbla. 

Poblenou, 193. 
 

Pendent de disponibilitat pressupostària 

per fer aquest manteniment. 
 

Petició de: Comissió d’Afectats per la Gran Via 

Resposta: IRIS 8955-SCD. 

 

 
 

 

 

Es farà alguna reunió sobre la Connexió 

Verda del parc de Glòries amb el parc de 

Sant Martí?. 
 

Ja s’ha iniciat una ronda de reunions per 

tractar aquesta connexió. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9621-SCD 

 

 
 

 

 

Queixa per incivisme dels ciclistes que 

circulen per fora del carril bici. 
 

Guàrdia Urbana informa que els senyals 

pintats al paviment són informatius i, 

per tant, una recomanació per tal que 

els conductors de les bicis sàpiguen que 

poden circular per la calçada, ja que no 

es tracta d'un carril bici integrat. 

L'existència d'aquest senyal no implica 

prohibir la circulació de bicis pel parc 

(permesa per la ordenança sempre i 

quan s'adeqüi a la velocitat dels 

vianants). En conclusió: no es pot fer 

cap acció punitiva pel sol fet de circular 

en bici pel parc, ni obligar les bicis a 

circular per la calçada del carrer 

Escultors Claperós. 
 

Petició de: Comissió d’Afectats per la Gran Via 

Resposta: IRIS 9090-SCD. 

 
 

 

 

Demana que no s'elimini la línia 192 de 

bus. 
 

Remetem el tractament d'aquest tema a 

la propera Taula de Mobilitat. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9576-SCD 
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Audiència Pública al Districte de Sant Martí Pàg: 2 
 

Demana que el Districte vetlli per la 

correcta adjudicació de la Residència 

Gent Gran Alchemika. 
 

El contracte d'adjudicació de la 

residència va ser aturat per part de la 

Generalitat. S'ha fet adjudicació 

provisional de la gestió d'aquesta 

residència mentre es prepara la nova 

licitació. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9603-SCD 

 
 

 

 

Demana que es quantifiqui la previsió 

d'habitatges en dret de superfície i 

habitatges per a veïns del barri en el 

projecte de l'Illa Glòries. 
 

Es treballa perquè el percentatge de 

pisos de lloguer sigui superior al 

d'habitatges en dret de superfície. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9576-SCD. 

 
 

 

Queixa per la manca d'acord per a la 

implantació del tramvia. 
 

El govern municipal ha intentat obtenir 

els suports necessaris per a l'execució 

d'aquest projecte, però no ho ha 

aconseguit. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9468-SCD 

 
 

 

 

Pregunta si està previst fer 

l'arranjament dels jardins de Can 

Miralletes durant 2018. 
 

Durant aquest any es farà manteniment, 

però no obres d'arranjament. Es 

convocarà una reunió per atendre les 

mancances que es plantegin. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9378-SCD 

 
 

 

 

Demana fer una reunió participativa 

sobre la nova ordenança de terrasses. 
 

Quan es disposi de l'articulat de la nova 

ordenança es farà informació a les 

entitats, sobre tot pel que fa a la rambla 

de Poblenou.. 
 

Petició de: Assoc. Veïns Clot - Camp de l'Arpa 

Resposta: IRIS 9315-SCD 
 

 

 

Petició per explotar cafeteries centres 

cívics Besòs i Can Felipa. 
 

Aquestes dues cafeteries han acabat 

funcionant de manera molt precària, 

cosa que ha suposat la renúncia per 

part dels gestors. Actualment s'està 

estudiant la possibilitat de resituar un 

espai relacional amb petita cafeteria al 

Centre Cívic Besòs. 
 

Petició de: C.L. 

Resposta: IRIS 9234-SCD 

 
 

 

 

Barcelona, 4de junyde 2018 


